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DECLARATION TO THE 94/62/EC DIRECTIVE (Richtlinie 94/62/EG) 
(Manufacterer’s Certificate) 
 

 
The European Directive 94/62/EC on Packaging and Packaging Waste and its subsequent amendment in 
Directive 2004/12/EC are designed to provide measures to prevent the production of packaging waste, to 
reduce packaging, its recycling and as result to reduce the disposal of final waste. 
https://eur-lex.europa.eu/legal-content/EN/TXT/PDF/?uri=CELEX:01994L0062-20180704  
 
We, ProCase GmbH and its subsidiary ProCase Manufaktur GmbH as the manufacturer of PROCASE flight case 
packaging, declare that our products meet the basic requirements of the above-mentioned guideline in 
Appendix II:  
 

1. Requirements specific to the manufacturing and composition of packaging 
2. Requirements specific to the reusable nature of packaging 
3. Requirements specific to the recoverable nature of packaging, Items a) und b) 

 

Die Richtlinie 94/62/EG über Verpackungen und Verpackungsabfälle und die nachfolgende in die Richtlinie 
2004/12/EG aufgenommene Änderung, verfolgen das Ziel der Ausarbeitung von Maßnahmen zur Vermeidung 
von Verpackungsabfall, zur Wiederverwendung der Verpackungen, zur stofflichen Verwertung sowie als Folge 
daraus zu einer Verringerung der einer endgültigen Beseitigung zuzuführenden Abfälle. 
https://eur-lex.europa.eu/legal-content/DE/TXT/PDF/?uri=CELEX:01994L0062-20180704 
 
Wir, die ProCase GmbH und ihre Tochtergesellschaft ProCase Manufaktur GmbH als Hersteller von PROCASE 
Flightcase Verpackungen erklären, dass unsere Erzeugnisse die in der oben stehenden Richtlinie in Anhang II 
formulierten grundlegenden Anforderungen erfüllen:  

1. Anforderungen an die Herstellung und Zusammensetzung von Verpackungen 
2. Anforderungen an die Wiederverwertbarkeit der Verpackung 
3. Anforderungen an die Verwertbarkeit von Verpackungen Pkt. a) und b) 
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